英语作文国庆节
国庆节是我们最熟悉不过的节日了,每年的十月一日就是我国的国庆节。那么关于国庆节的英语作文你知道怎么写吗?下面是小编整理的国庆节英语作文带翻译精选5篇，欢迎大家阅读分享借鉴。

英语作文国庆节 第1篇
When National Day comes, I Feel so excited, it is not because I will have a vacation, but also I have many plans. I have made some plans for the vacation, I want to relax myself and find some interesting to do. I learn that there will be a lot of people going out, but I will choose some places that are less people to go, anyway, I have two plans on the seven days’ vacation.

当国庆节到来的时候，我感到很高兴，不仅仅是因为我将要有一个假期，而且我有很多计划。我已经为这个假期制定了一些计划，我想要放松自己，并找一些有趣的事情来做。我知道会有很多人出去玩，但是我会选择一些没那么多人的地方去，无论如何，我在七天的假期中有两个计划。
First, I will go to visit my grandparents. My grandparents live in the countryside, and it is the place where I grow up. I miss the place so much, I want to spend more time with my grandparents, they are a little old now. I also like to see the countryside’s scenery, the trees are so green and the water is so clean, I enjoy the time when I stay with my grandparents.
第一，我会去拜访我的外公和外婆。外公和外婆住在乡村，那也是我长大的地方。我很想念那里，我想要花多点时间和外公外婆在一起，他们现在有点上年纪了。我也想要看看乡村的景色，树很油绿，水很清澈，我很享受和外公外婆呆在一起的时光。
Second, I will join my friend’s wedding. I received my junior middle school classmate’s wedding note a week ago, I feel so happy for her, she asks me to be her bridesmaid, I feel it a honor to be her bridesmaid.
第二，我将会参加朋友的婚礼。我已经在一周前收到了初中同学的结婚通知，我为她感到高兴，她邀请我成为她的婚礼伴娘，我觉得这是很大的荣幸。
I can’t wait for my vacation now, I have bought the ticket to go home, it will be a wonderful holiday.
我已经等不及要放假了，我已经买了票回家，这将会是一个美好的假期。

英语作文国庆节 第2篇
The year is the annual National Day on October 1, the birthday of our great motherland. Along with ups and downs, it’s been 55 years of our mothers, this day, this nation will celebrate the festival at the venue. Early in the morning, we go to school, at school, some students out of bulletin boards and painting; Some do greeting cards, open class meetings with a special theme; Others through diaries, poems and other forms expressed her love for the motherland. National Day holiday, the students have to stay at home with Mom and Dad together, the cruise sites, the great cultural experience. Shop at the door with balloons and colorful flags, red, yellow and green : : permeated with an atmosphere of jubilation. Everybody inside, in the original discount, launched a series of promotional activities. Street sea, but also rank long car buying service, the fight must wait long periods. Scenic visitors like long, countless men, women and children in which to do that people have been taking advantage of the festive play out. Almost no empty parking places, restaurants, hotels, the revenue will be substantial.

Distant uncle, made a phone call to tell us that the Beijing National hot topic. I would like to go to Beijing to see Tiananmen Square, we see the face of great capital, and uncle, I have arranged to get together with the Beijing next summer.
National Day is a happy holiday, really raising people’s living standards rapidly. In her mother’s embrace of the motherland, happiness to grow and wish the motherland mother always beautiful, always prosperous and wish the motherland has become more prosperous and developed
.每年的十月一日是一年一度的国庆节，是我们伟大祖国母亲的生日，一大清早，我们便到了学校，在学校里，同学们有的出黑板报、画画;有的做贺卡、开主题班会;还有的通过日记、诗歌等形式纷纷表达对祖国妈妈的爱。国庆长假，同学们跟爸爸妈妈一起走出家门，游览名胜古迹，领略祖国的伟大文化。商店的门口悬挂着气球和彩旗，有红的、有黄的、有绿的……洋溢着喜庆的气氛。里面人声鼎沸，原来都在打折、开展系列促销活动。街上人山人海，就连坐车买票也要排着长长的队伍，打的也要等好长时间。风景区的游人有如长龙，不计其数，男女老少尽在其中，人们都趁着节日出来游玩。停车场几乎没有空位子，饭店，宾馆的收入一定十分可观。
远方北京的叔叔打来电话告诉我们，北京国庆热闹非凡。我很想去北京，看看天安门，看看我们伟大首都的面貌，我和叔叔已经约好明年暑假一起同畅游北京。
国庆节是一个快乐的节日，人民的生活水平真的提高得很快。我们在祖国妈妈的怀抱中，幸福、快乐地成长，愿祖国妈妈永远美丽、永远繁荣，愿祖国一年比一年兴旺、发达!

英语作文国庆节 第3篇
October 1stis the national day of our country, which is a public holiday for the whole country. It’s an important day that marks the beginning of PRC. On that day, there are plenty of celebrations holding throughout the country, from the central government to the general people. And public places, including big squares, parks are decorated in festive theme. In recent years, the national holiday means the golden week as well, which is a short holiday that all people expect to. With the improvement of living standards, people have more money and desire to travel and the golden week is a good chance for them. Besides, for those people who would not go out, it’s a good time to have a good rest as well. Therefore, the national day means a lot to the Chinese.

10月1日是我国的国庆节，这是全国的共同节日。这一天是中华人民共和国开始的标志。在那天，全国到处都有很多庆祝活动，上至中央政府到普通老百姓。公共场所，包括大的广场和公园，都装饰成节日主题。近年，国庆节同样也是所有人都期待的短假黄金周。随着生活水平的提高，人们又更多的钱和渴望去旅游，黄金周对他们来说是一个很好的机会。除此之外，对于那些不想外出的人来说同样也是休息的好时机。因此，国庆节对中国人来说意味着很多。

英语作文国庆节 第4篇
National Day is the birthday of our party. It’s on the first day of October. It is my happy day, because I don’t need to go to school and have a rest for seven days. And my parents will take my elder sister and me out to play on national day every year. This year my parents took us to amusement park. Having breakfast, we set out. When we arrived the destiny, it has already 11o’clock. So we had to have lunch and then entered the park. We played lot of things, such as giant wheel, spacewalk,sea rover and so on. I like play sea rover the most. At first, I despised of it. But when the ship started to shake, I was afraid to death. I had to shout out to relieve my fears. When we got down on the ground, I found that my sister was pale around the gills. She said she would never play this again. But I felt excited, though I was a little afraid of it. I would play it again next time. It was a exciting and happy holiday. I will memorize it forever.

国庆节是我们党的生日。是在十月的第一天。是我快乐的日子，因为我不用去上学，可以休息七天。每年的国庆节我的父母都会带我姐姐和我出去玩。今年我的父母带我们去游乐园。吃完早餐后，我们就出发。我们到达目的地的时候已经11点了。所以我们不得不先吃午饭，然后进入公园。我们玩了很多东西，如摩天轮，太空漫步，海盗船等。我最喜欢玩海盗船。一开始的时候我很不以为然。但是，当船开始摇晃的时候，我害怕死了。我不得不大喊以减轻我的恐惧。当我们下来后，我发现姐姐脸色苍白。她说她再也不玩这个了。尽管我有一点害怕，但我觉得很兴奋。下次我还会继续玩。这是一个令人兴奋而又愉快的假期。我将永远记得它。

英语作文国庆节 第5篇
Among so many festivals, National Day is a vital special one. It is a festival to memorize the state itself, in other words, it is the birthday of China, so it is also the birthday of every Chinese. In October 1, 1949, our nation announced to be independent officially. Thus, since then we start to make October 1 be our National Day.

在众多的节日中，国庆节是非常特殊的一个节日。这是一个纪念国家本身的节日，换句话来说，这是中国的生日，所以这也是每个中国人的生日。 我们国家在1949年10月1日正式宣布独立。因此，从那时起我们就开始把10月1日定为国庆节。
As we mentioned, National Day is a festival for the whole people. Everyone will have a-seven days off from work or study, except for some special industry, because we can’t make everything stopped. This special holiday makes everyone remember this special day. Meanwhile, the purpose of this festival to show the power, confidence, cohesion, and patriotism of the whole Chinese citizen achieve.
正如我们提到的，国庆节是一个全民性的节日。所以除了一些特殊行业的人之外，因为我们不可能使所有的事情的停滞的，所有人都可以享受到七天的假期。这个特殊的假期使得每个人都牢记这特殊的一天。同时，这个节日为了展示整个中国国民的力量、自信、凝聚力、以及爱国主义精神等的目标也达到了。
How to celebrate this festival is an important part. For the nation herself, she is not only gives us a-seven days off, but also does many things for us. Such as, hold the huge ceremony-military review; encourage people from all areas to hold ceremonies; issue highway free policy; open some scenic spots to the public and so on.
如何庆祝这一节日也是很重要的一部分。对于国家自己，她不仅仅给了我们七天黄金周，还为我们做了好多事。比如，举行大型典礼——阅兵式;鼓励各地人们举行典礼庆祝;发布高速免费政策;向公众开放一些风景区等。
Anyway, enjoy this festival beyond to everyone! Happy National Day!
总之，尽情享受这个属于大家的节日吧!国庆节快乐!


